

《中国基督教研究》稿约

- 本刊旨在为从事中国基督教、中国宗教与文化研究等学者提供学术交流之平台,通过学术研究推动中国基督教与中国宗教与文化之间的对话,为未来中国文化建设提供有益参考与学术思考。
- 2. 本刊侧重点为青年学者提供学术平台,热诚欢迎不同专业、不同学科、不同背景的青年学者就中国文化建设等相关议题进行深度探析。
- 3. 本刊欢迎中国宗教、中国文化、中国基督教史、汉语神学、《圣经》研究 等不同议题文章,尤其欢迎跨学科的、具有前瞻性、探索性的学术文章, 亦欢迎文化对话、宗教对话性质的学术论文,以及学术书评与学界动态。
- 4. 本刊每期会有一个主题,欢迎学者们自行组织专题投递本刊。本刊将根据稿件情况进行专题组稿。专题文章通常由至少 2 篇组成;学术文章字数不限,但不少于 10000 字(英文 5000 字);书评不超过 8000 字;学界动态不超过 2000 字。
- 5. 学术文章格式:中英文标题、中英文摘要,正文,脚注,参考文献。文章 主标题(包括英文标题),请使用三号字体;正文(包括中英文摘要、参 考文献)使用五号字体;中文请使用宋体,英文请使用 Cambria;段落请 使用 1.5 倍行距。
- 6. 本刊采取匿名评审制度,由两位学者进行匿名评审。凡来稿 3 个月后未见回复,请以退稿处理。请勿一稿多投。来稿之前,请仔细核对论文是否符合本刊体例,以免耽误审稿进度。稿件申请注明具体联系方式(姓名、单位、职称、邮寄地址、电邮、电话等)。
- 7、未尽事宜,请访问本刊网站: https://journals.chinesecs.cc/jrcc。

中国基督教研究 ISSN: 2325-9914

CFP and Notes for Contributors

- 1, JRCC aims to provide a platform for academic exchanges among scholars engaged in the study of Chinese Christianity, Chinese religions and cultures, and to promote dialogues between Chinese Christianity and Chinese religions and cultures through academic research, so as to provide useful references and academic reflections for the construction of Chinese culture in the future.
- 2, JRCC focuses on providing an academic platform for young scholars, and warmly welcomes young scholars of different specialties, disciplines, and backgrounds to conduct in-depth analyses on topics related to the construction of Chinese culture.
- 3, JRCC welcomes articles on different topics such as Chinese religion, Chinese culture, Chinese Christian history, Chinese theology, and Biblical studies, especially interdisciplinary, forward-looking, and exploratory articles, as well as academic papers in the nature of cultural dialogues and religious dialogues, and academic book reviews and academic developments.
- 4, Each issue of JRCC will have a theme, and scholars are welcome to organize their own topics for submission to the journal. Scholars are welcome to organize their own topics for submission to the journal. The journal will organize topics according to the availability of manuscripts. The articles will be organized according to the availability of manuscripts. The articles will usually consist of at least two articles; the word count of academic articles is unlimited, but not less than 10,000 words (5,000 words in English); the book reviews should not be more than 8,000 words; and the scholarly news should not be more than 2,000 words.
- 5, Article format: title in Chinese and English, abstract in Chinese and English, footnotes, references. The main title of the article (including the English title) should be in three-point font; the main text (including the English and Chinese abstracts and references) should be in five-point font; the Chinese text should be in Song font; the English text should be in Cambria; and the paragraphs should be in 1.5 times line spacing.
- 6, JRCC adopts peer review system. If you do not receive a reply after 3 months, please return the manuscript. Please do not submit more than one manuscript. Before submitting your manuscript, please double-check whether the paper conforms to the style of JRCC, so as not to delay the progress of the review. Please indicate your contact information (name, organization, title, mailing address, e-mail, phone number, etc.) in the manuscript.
- 7, For further information, please visit the journal's website:

https://journals.chinesecs.cc/jrcc.



《中国基督教研究》注释体例

- 1. 来稿请采用页下脚注, 每篇文章采用每页重新编号;
- 2. 注释体例:
- (1)中文专著:冯友兰:《中国哲学史》,上海:华东师范大学出版社,2000年,第1页。
- (2) 中文论文: 何光沪: 《宗教改革中的基督宗教与人文主义》, 《复旦学报》2006年第4期, 第67页。
- (3)引用译著:阿伦特:《人的条件》,竺乾威等译,上海:上海人民出版社,1999年,第78页。
- (4) 引用古籍:司马迁:《史记》卷1,北京:中华书局,1957年,第10页。
- (5) 引用外文专著: Francis Clooney, Comparative Theology: Deep Learning Across Religious Borders. Oxford: Blackwell, 2010, pp.1-10.
- (6) 引用外文论文: Ad Dudink, "Review of the Forgotten Christians of Hangzhou", in T'oungpao LXXXIV (1998): 196-213.
- 3. 请勿使用"同上"、"同注3"等方式。
- 4. 参考文献体例:按照姓氏拼音为序,包括作者、题名、出版地、出版社、出版时间;或作者、题目、刊物名、出版时间、页码。
- 5. 更多内容,请访问本刊网站 https://journals.chinesecs.cc/jrcc。

中国基督教研究 ISSN: 2325-9914

Footnote and Reference Format

- 1, Contributions should be footnoted at the bottom of the page, and each article should be renumbered on a page-by-page basis.
- 2, Annotation style:
- (1) Chinese monograph: Feng Youlan, *A History of Chinese Philosophy*, Shanghai: East China Normal University Press, 2000, p. 1.
- (2) Chinese essay: He Guanghu: "Christian Religion and Humanism in the Reformation", *Fudan Journal*, No. 4, 2006, p. 67.
- (3) Cited translations: Arendt: *The Human Condition*, translated by Zhu Qianwei and others, Shanghai: Shanghai People's Publishing House, 1999, p. 78.
- (4) Citing ancient texts: Sima Qian: *The Records of the Grand Historian* (史记), Volume 1, Beijing: Zhonghua Bookstore (中华书局), 1957, p. 10.
- (5) Citing foreign monographs: Francis Clooney, *Comparative Theology: Deep Learning Across Religious Borders*. Oxford: Blackwell, 2010, pp.1-10.
- (6) Citing foreign papers: Ad Dudink, "Review of the Forgotten Christians of Hangzhou", in *T'oungpao* LXXXIV (1998): 196-213.
- 3, Please do not use "ibid", "ibid. 3", etc.
- 4, Bibliography style: according to the alphabetical order of surnames, including author, title, place of publication, publisher, and time of publication; or author, title, publication name, time of publication, and page number.
- 5, For more information, please visit the journal's website:

https://journals.chinesecs.cc/jrcc.